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Ronnebyortens ÄSKO  Protokoll fört vid styrelsemöte 
     i Hasselstad bygdegård 2015-09-15. 
 
Närvarande:  
Karl-Gunnar Åkesson, Lars Engdahl, Bert Svensson, Markus Svensson, Tomas Hansson, 
Robert Runesson, Mathias Jäghagen och Sven Holgersson. 
 
§ 1  Karl-Gunnar Åkesson hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2  Till att justera dagens protokoll valdes Robert Runesson. 
 
§ 3  Dagordningen godkändes. 
 
§ 4  Föregående mötes protokoll lästes upp och lades till handlingarna. 
 
§ 5  Jaktstämman i Möljeryd. 
  Till höstmötet i Möljeryd den 8 september kom cirka 80 personer vilka 
  representerade 28 av de 43 jaktlag som är registrerade i skötselområdet. 
  Jaktstämman blev en lugn och städad tillställning med genomgående eniga 
  mötesdeltagare. 
  Förfrågan om en karta över skötselområdets indelning i inventeringsområdena 
  A, B och C togs upp på höstmötet under övriga frågor. Mathias undersöker 
  möjligheterna att skapa och på hemsidan offentliggöra en karta över 
  indelningen. 
    
§ 6  Bestämmelser för årets älgjakt. 
  På höststämman fastställdes jakttiden till mellan den 12 oktober 2015 till och 
  med den 28 februari 2016. 
  Mattias och Markus arbetar fram en ny lathund till JaktVakt, med de 
  rapporteringsregler som gäller för årets jakt. 
  Älg-OBSen ska vara styrelsen tillhanda senast på 30-dagarsmötet, den 10 
  november. 
  Som vanligt skall käke från vuxen älg lämnas till Gösta Hansson, Kättorp, för 
  åldersbestämning. 
   
  På höststämman fick styrelsen uppdraget att fastställa vilka avskjutningsregler 
  som gäller för de jaktlag som har jaktmark i flera inventeringsområden. 
  Styrelsen förde en saklig debatt med i huvudsak två alternativ. 
  Ett alternativ är att jakten ska bedrivas på det område där huvuddelen av 
  jaktmarken är belägen, i ett sammanhängande område. 
  Styrelsen är överrens om att det inte bör vara till gagn för enskilda jaktlag att 
  skaffa sig jaktmarker spridda över stora delar av skötselområdet, för att kunna 
  tillgodogöra sig en större tilldelning, utan önskar en mer samlad jaktmark för 
  varje jaktlag. Hur en sådan reglering ska kunna genomföras, med dagens regler 
  om 400 hektar för möjlighet att fälla vuxet djur, fann inte styrelsen någon 
  lösning till, varpå det förslaget föll. 
  Styrelsen beslutade att det krävs 400 hektar inklusive plusareal för respektive 
  jaktlag för möjlighet att fälla vuxen älg, detta oavsett var jaktmarken är belägen. 
  Älgen avrapporteras det inventeringsområde som den först blivit påskjuten. Lars 
  Engdahl reserverade sig mot beslutet. 
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  Innan årets älgjakt ska ett utskick gå iväg till samtliga jaktledare inom ÄSKOt. 
  Utskicket ska innehålla: * Tilldelningsgruppens redogörelse för förslaget till 
  årets tilldelning på älg. * Protokollet från höstmötet. * Avskjutningsrapport, älg. 
  * Älg-OBS-blankett. * Lathund för JaktVakt. * Avskjutnings-/tilldelningslista 
  för respektive jaktlag. * Styrelseprotokollet från den 15/9 2015. 
 
§ 7  Ändrade mötesdagar på grund av ej flyttad jaktstart. 
  Styrelsemötet den 3/11 tidigareläggs till den 20/10. 
  30-dagarsmötet den 24/11 flyttas till den 10/11. 
 
§ 8  Rapporter och skrivelser. 
  * Samrådsmötet med ÄFO-Mitt i Johannishus där Skogsstyrelsen, Länsstyrelsen 
  och alla skötselområden inom ÄFOt är inbjudna fortlöpte utan vildare 
  diskussioner. 
  Johan Harrysson, Skogsstyrelsen, redovisade den senaste betestrycks-
  inventeringen som är gjord i länet. Inom vissa område finns inga RASE-träd, 
  rönn, asp, sälg och ek, vilket tyder på betydande betestryck inom dessa 
  områden, samt att skogsbruket bör spara fler sådana träd i röjning och gallring. 
  Samtliga skötselområden, som har utbredningsområde från kusten och norrut, 
  instämde med att älgtätheten är liknande den i Ronnebyortens ÄSKO, med en 
  tätare älgstam i norr och en glesare i söder. 
  * Skötselplanen är av ÄFO och Länsstyrelsen godkänd. Planen ska revideras en 
  gång per år och det skall hållas ett årligt samrådsmöte med markägar-
  representanter. 
  * Ny jaktledare i Fiskareby, på Althins. 
  * Tågdödad älg vid Bredåkra natten till den 15/9. Det var en 6-taggad tjur som 
  efter åldersbestämning visade sig vara 6 år. 
  * Nya rutor för spillningsinventering ska placeras ut på nytillkommen mark. 
  Mathias ombesörjer planeringen av det arbetet. 
  * 8 av 43 hjort-OBSar under råbocksjakten har inkommit till styrelsen fram till
  mötesdagen. Utifrån de siffror som fanns till förfogande blev resultatet 70 
  timmar per skådat kronvilt. OBS-perioden var mellan den 16/8 till den 8/9. 
 
§ 9  Inga övriga frågor fanns att behandla. 
 
§ 10  Karl-Gunnar tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 

 
Vid tangentbordet   Justeras 

 
 

 ____________________  ____________________ 
 Sven Holgersson   Robert Runesson 
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 Karl-Gunnar Åkesson 


